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Radna Rady Miasta Ciechanów 

Pani Bogumiła Rybacka 

 

 

W odpowiedzi na Pani zapytanie z XXXVI Sesji Rady Miasta Ciechanów z dnia                     

21 grudnia 2017 roku, dotyczące oświetlenia Pasażu Marii Konopnickiej zrealizowanego               

w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Zagospodarowanie pasażu Marii Konopnickiej               

wraz z przyległym terenem”, uprzejmie informuję, że przedmiotowe oświetlenie zostało 

wykonane zgodnie z zatwierdzoną przez właściwy organ administracji architektoniczno – 

budowlanej dokumentacją projektową. Jednocześnie informuję, że Gmina Miejska podjęła 

działania zmierzające do wyeliminowania zgłaszanego przez mieszkańców problemu 

nadmiernego natężenia oświetlenia emitowanego w kierunku okien budynków 

wielorodzinnych przyległych do Pasażu. 

 

        Zastępca Prezydenta Miasta 

        /-/ Joanna Potocka - Rak 
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